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Dag. Ik zou nog graag een suggestie willen insturen. Ik zou het fijn vinden als er een zwembad bij
komt in de stad. Ik zwem zelf in De Vrolijkheid en bij On Campus. Het is eigenlijk altijd druk. Er
staat dan in de folder “ontspannen uw baantjes trekken”, maar dat is vaak niet het geval omdat
het te vol is. Meestal hoor ik ook andere zwemmers wel opmerken : wat is het druk. Het is
geschikt voor alle doelgroepen, volgens mij maken alle doelgroepen er goed gebruik van
.Volgens mij is het ook de meest gezonde sport die er is. Ook b.v. zeer geschikt voor mensen met
overgewicht. Dus geschikt in het kader van de volksgezondheid.
Ik had niet eerder gelezen dat burgers suggesties konden indienen, excuses, dus ik maak nog
even snel van deze gelegenheid gebruik. Hoop dat het nog meekan. Mvgr. Betty de Boer
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